
 
Møteprotokoll 

 
 
Utvalg: Råd for funksjonshemmede 
Møtested: Kommunehuset 
Dato: 02.12.2019 
Tidspunkt: 10:00 – 11:30.  

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Trine Kaasen Leder  
Solvi Martinsen Medlem  
Jan Inge Karlsen Medlem  
 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Agnar Jakobsen   

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Ingen    

 
Merknader: Innkalling på papir må sendes til de som ikke har nettbrett eller bærbar PC.  

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Bjørn Ellefsæter Administrasjonssjef 
Martine Smith Prosjektleder Nytt Fokus  

 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.  
 
                                 
 
 
      
       _____________________                                                _____________________ 
                  Trine Kaasen   Saxe Edvardsen 

                                        Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 3/19 Økonomiplan 2020 - 2023 med årsbudsjett for 
2020, høring. 

 2019/249 



PS 4/19 Plan for habilitering og rehabilitering  2019/258 
 
 

PS 3/19 Økonomiplan 2020 - 2023 med årsbudsjett for 2020, høring. 

Saksprotokoll i Råd for funksjonshemmede - 02.12.2019  

Behandling: 
Uttalelse fra utvalget: Ved å kun ha 50 % driftstilskudd fysioterapi er det en fare for at ansatte 
kombinerer dette med stilling i Alta og baserer seg på pendling. Dette vil gi en ustabil tjeneste.  

Vedtak: 
Uttalelse fra utvalget: Ved å kun ha 50 % driftstilskudd fysioterapi er det en fare for at ansatte 
kombinerer dette med stilling i Alta og baserer seg på pendling. Dette vil gi en ustabil tjeneste.  
 
 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 02.12.2019  

Behandling: 
Uttalelse fra utvalget: Ved å kun ha 50 % driftstilskudd fysioterapi er det en fare for at ansatte 
kombinerer dette med stilling i Alta og baserer seg på pendling. Dette vil gi en ustabil tjeneste. 

Vedtak: 
Uttalelse fra utvalget: Ved å kun ha 50 % driftstilskudd fysioterapi er det en fare for at ansatte 
kombinerer dette med stilling i Alta og baserer seg på pendling. Dette vil gi en ustabil tjeneste. 
 
 

Administrasjonssjefens innstilling 
Saken tas til orientering. 
 

PS 4/19 Plan for habilitering og rehabilitering 

Saksprotokoll i Råd for funksjonshemmede - 02.12.2019  
Behandling: 
Utvalget hadde ingen innspill til planforslaget.  
Vedtak: 
Plan for habilitering og rehabilitering 2019-2023 vedtas. 
 
 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 02.12.2019  

Behandling: 
Utvalget hadde ingen innspill til planforslaget.  



Vedtak: 
Plan for habilitering og rehabilitering 2019-2023 vedtas. 
 
 

Administrasjonssjefens innstilling 
Plan for habilitering og rehabilitering 2019-2023 vedtas. 
 


